
 

 

 

Lagans vattenråds årsstämma den 2 juni 2023. 
 

Plats: Statkrafts besökscentrum i Laholm 

Deltagare:  

Roland Gottfridsson, Laholms kommun  

Johan Ingshammar, Vänneåns fiskodling - ombud 

Anna Karin Slunge, Vaggeryds kommun - ombud 

Daniel Axelsson, Statkraft 

Ove Gustavsson, Valberedningen 

Lena Oloftsdotter, Valberedningen 

Börje Gudmundsson, Össjasjöns FVOF - ombud 

Thomas Axelssson, Vaggeryds kommun - ombud 

Anders Berglund, Vidösterns FVO - ombud 

Rolf Bönnelycke, Vidösterns FVO 

Sören Kabell, Unnaryd/Hylte SNF - ombud 

Hanna Palm Johansson, Ljungby kommun - ombud 

Ulrika Algotsson, LRF Jord - ombud 

Niels Sörensen, Hylte kommun - ombud 

Berne Eliasson, Markaryds kommun - ombud 

Anna Jönsson, Waggeryd Cell AB - ombud 

Christian Alsterberg, Sydvatten AB - ombud 

Johan Thörnblad, Hörle Wire AB - ombud 

Göran Pettersson, Värnamo kommun - ombud 

Christer Gustafsson, Gnosjö kommun - ombud 

Sanna Hall, Länsstyrelsen Kronoberg 

Camilla Bernhardsson, Länsstyrelsen Kronoberg 

Lars-Ove Johansson, Skog/Södra - ombud 

Johannes Lind, Statkraft - ombud 

Juha Rankinen, Vatten/Fisk - ombud 

Bo Brisk, Laholms kommun - ombud 

Joel P, Proton Finishing - ombud 

Alf Engdahl, Medins 

Joakim Ragnvaldsson, Laholms kommun - ombud 

Tommy Johansson, Össjasjöns FVO – ombud 

Niklas Lindell, Länsstyrelsen Jönköping (Digitalt) 

Protokoll 
Föreningsstämman öppnas 

1. Val av ordförande och sekreterare för stämman. 

Roland Gottfridsson valdes till ordförande och Juha Rankinen till sekreterare för stämman. 

2. Val av två justerare. 

Christian Alsterberg och Hanna Palm Johansson valdes att justera protokollet. 



 

 

3. Fastställande av röstlängd. 

Där var 31 närvarandepå stämman varav 22 ombud, se punkten deltagare i början av 

protokollet. 

4. Fråga om mötet blivit behörigen utlyst. 

Stämman konstaterade att kallelsen hade sänts ut enligt stadgarna. 

5. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse (bifogat) 

Verksamhets- och förvaltningsberättelse föredrogs, med godkännande lades de till 

handlingarna. 

6. Revisorernas berättelse (bifogat) 

Revisionsberättelsen föredrogs, med godkännande lades den till handlingarna. 

7. Fastställande av balansräkning (bifogat) 

Föredragen balansräkning fastställdes. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för tiden revisionen avser. 

Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för år 2022. 

9. Val av ett år av ordförande i styrelsen. 

Roland Gottfridsson - omval 

10. Val för två år av ledamöter och ersättare i styrelsen. 

Ordinarie på 2 år 

Roland Gottfridsson - omval 

Anna-Karin Slunge - Vaggeryds kommun - nyval 

Göran Pettersson - Värnamo kommun - nyval 

Ulrika Algothsson - LRF jordbruk 

Johannes Lind - Statkraft - nyval 

Christian Alsterberg - Sydvatten - nyval 

 

Ersättare på 2 år 

Niels Sörensen - Hylte kommun - omval 

Maria Sporre - Sävsjö kommun - nyval 

Petra Bragée - Växjö kommun - nyval 

Nils Holmström - LRF - omval 

Daniel Axelsson - Statkraft - nyval 

Joel Pierre - Proton Finishing - nyval 

11. Val för två år av revisor och ersättare. 

Ordinarie på 2 år 

Ulf Svensson - Värnamo - omval 

 

Ersättare på 2 år 

Kjell Fransson - Värnamo omval 

12. Val för två år av valberedning 

Ordinarie på 2 år 

Lena Olofsdotter - omval - sammankallande 

Håkan Johansson - omval 



 

 

Ove Gustavsson - omval 

Johan Inghammar - omval 

13. Fastställande av medlemsavgift och serviceavgift för nästkommande räkenskapsår. 

Årsstämman beslöt om oförändrad medlemsavgift för år 2023. 

14. Fastställande av arvode till styrelseledamöter och revisorer. 

Årsstämman beslöt om oförändrade arvoden, att fördelas inom AU på 40 000kr, men 

föreslog att valberedningen skulle titta närmare på arvoden inför nästa årsstämma.  

15. Övriga av styrelsen anmälda ärenden och inkomna motioner. 

Inga övriga ärenden eller motioner har inkommit inför årsstämman. 

16. Redogörelse från beredningssekretariatet. 

Lst Kronoberg har påbörjat påverkansanalys och statusklassning inför den nya 

förvaltningscykeln. VISS 2.0 är på gång och har man kunskap om mer data eller att något ser 

fel ut i VISS tar man tacksamt mot uppgifter om detta. 

 

Lst Jönköping informerade att där finns LOVA medel kvar mot övergödning. 

17. Redogörelse av Medins Biologi AB, recipientkontroll 2020. 

Alf Engdahl på Medins presenterade SRK resultaten för 2022. 

Under 2022 såg man mindre flöden under året, speciellt från sommaren och fram till 

december. Kadmium har ökat i många punkter under 2021 och 2022? En fråga som bör 

undersökas är om kadmium har ökat över tid? Man bör även undersöka om andra 

vattendrag uppvisar liknande tendenser, t ex Nissan. 

 

Bo Brink, Laholm, påpekar att många värden går åt rätt håll när det gäller exempelvis 

övergödning. 

18. Övrigt. 

Christian Alsterberg, Sydvatten, presenterade planerna att bilda en beredningsgrupp hos 

Lagans Vattenråd. Förslaget bifogas som bilaga till protokollet. 

 

Lars-Ove Johansson tog upp frågan kring medlemsavgifterna och att de bör ändras till ett 

indexreglerat system. Styrelsen kommer att titta närmare på det inför nästa år och nästa 

stämma. 

 

Statkraft gör en ändring från tre kraftverk till ett, vilket innebär 25% ökning av kapacitet. 

Samråd pågår. Mer information kan man hitta på Statkrafts hemsida under projekt 

Mittlagan. 

Årsstämmans avslutning 
Roland Gottfridsson tackar ledamöter som lämnar styrelsen för ett gott arbete och välkomnar 
nya ledamöter och avslutar därefter stämman. 

 

Laholm 2 juni 2023 

 

/Roland Gottfridsson – ordförande /Christian Alsterberg – justerare 

 

/Hanna Palm Johansson – justerare /Juha Rankinen - sekreterare 


